
 

 
 
Beste Griffie,  
 
Ivm de aanmelding van de vragen een aanvulling ter verduidelijking. Mbt sloop en 
bouwwerkzaamheden hebben we geconstateerd dat er veel piepschuim achtig afval, en ook plastic, 
in de omgeving terecht is gekomen. Met name speelt dit nu aan de Pr. Margrietsingel en Pr. 
Irenesingel. 
Wat gebeurt er in kader van handhaving en voorlichting naar de aannemers en worden er acties 
ondernomen om verdere milieu schade en verrommeling tegen te gaan indien dit plaatsvindt en zo ja 
welke acties. En wat is de situatie op de genoemde plek nu en wat wordt of is daar ondernomen?  
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